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Protokoll styrelsemöte ST sektion Syd inom Migrationsverket 
 

 
Datum: 13 juni 2023 
Tid: 9:00 – 15:00 
Plats: Skype 
 
Närvarande: Anna Ahnlund, Henrik Andersen, Fredrik Bergman, Christer Blom, Christian 
Andersson, Maria Bodsunder, Mikael Vester, Nareman Gazzawi (ersättare), Sanna 
Norblad (Ordförande i STs avdelningsstyrelse) 
 
Annette Sjödin (HSO) närvarar från klockan 10:00 i samband med § 7 arbetsmiljö. 
 
Jessica Saverstam, Viveka Appelqvist, Paola Valdes Salas, Camilla Mahrs och Pernilla 
Doverud har meddelat förhinder. 
 
 
§ 1   Mötets öppnande 
 
Sektionsstyrelsens ordförande öppnar mötet. 
 
§ 2   Val av mötesordförande och protokolljusterare 
 
Anna Ahnlund väljs till mötesordörande. Fredrik Bergman väljs till protokolljusterare.  
 
§ 3   Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställs.  
 
§ 4   Genomgång av föregående protokoll styrelseprotokoll 
 

 Genomgång av protokoll från 230425 
o Beslut att ta fram gemensamt material för affischering inför Öppet Hus 

Genomfört. 
o Beslut att gå igenom uppdaterad lista över AO och Skyddssombud 

Genomfört. 
o Bestämmande av datum för medlemsfika i september 

Inte genomfört ännu. 
o Framtagande av mall för kallelser till AO-dagar 

Genomfört. 
o Förslag lämnas på tidsättning av framföranden vid Sektionsstyrelsens möten 

Genomfört. 
o Avsättning av 300 kr/enhet för aktiviteter på initiativ av AO eller 

kontaktansvarig sektionsstyrelsemedlem 
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Information har gått ut till alla AO och kvitton har börjat komma in. 
Påminnelse skickas till AO.   

 

 Genomgång av protokoll från 230516 
o Justering av protokoll från sektionsstyrelsens möte 230425 

Genomfört. 
o Datum för Öppet Hus i Norrköping 

Genomfört. Öppet Hus har genomförts i Norrköping, Malmö och Växjö 
o Kan valt SO för APMA6 bekräftas? 

Har tagits om hand.  
 
§ 5  Internt arbete sektion syd 
 

 Genomgång Årshjulet  
Aktiviter inlagda i årshjulet har genomförts som planerat. Beslut fattas om att lägga 
upp årshjulet på sektionens hemsida. 

 

 Ekonomi 
Christian Andersson rapporterar att sektionen har en positiv balans på sitt konto om 
120 642 kr och redogör för kommande kända utgiftsposter.  
Sektionsstyrelsens möte i September planeras att hållas med fysisk närvaro i Växjö. 
Mikael Vester ges i uppdrag att i samråd med Paola Valdes Salas ta fram offerter för 
alternativa lokaler för mötet.  

 

 AO-dag 
Genomförandet av AO-dagen 1 juni diskuteras. Två möten hölls digitalt med 
betydligt fler deltagande vid förmiddagstillfället.  
Anna Ahnlund lyfter aktuella fackliga frågor som kom upp under AO-dagen för 
uppföljning.  
AO-dagar planeras att hållas digitalt den 24 augusti, den 28 september i Malmö med 
fysisk närvaro och den 4 oktober i Norrköping med fysisk närvaro.  
   

 
[P g a att HSO meddelat att hon fått en öppning för att delta i dagens möte klockan 10 
anpassas dagordningen till detta. § 7 Arbetsmiljö/MBL tas därför före avslutningen av § 5 
och § 6 Värvning och medlemsvård.] 
 
§ 7   Arbetsmiljö / MBL 
 
Huvudskyddsombudet Annette Sjödin uppdaterar om arbetsmiljöarbetet den gångna 
perioden. Arbetsmiljöverket besöker idag förvaret i Åstorp med anledning av incidenten i 
slutet av maj då en medarbetare vid förvaret attackerades av en intagen.  
En arbetsmiljödag har genomförts i Region Syd. Huvudtemat ”det hållbara arbetslivet” 
kommer att tas upp under kommande veckas avstämning med skyddsombuden.  
ID-granskarnas situation har varit uppe till diskussion. Sitautionen kommer att lyftas till 
avdelnings-MBL.    
Jakten på beslut tas upp till diskussion. Pressen på arbetstagare att fatta beslut inom bland 
annat medborgarskaps- och tillståndsfunktionerna är fortsatt hög. Inom asylprövningen 
uppfattas pressen, inte minst på grund av det låga inflödet av nyansökningar som något 
lägre och mindre uttalat än tidigare.     
Arbetet mot kränkande särbehandling lyfts. Det framhålls att antalet ärende förefaller 
stadigt. Det tas upp att det bör strävas efter en snabbare handläggningstid i ärenden som 
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inte är särskilt utredningskrävande. Handledning och andra förebyggande åtgärder bör 
även tillämpas i större omfattning för att begränsa rapporterade arbetsmiljöproblem.    
 
Inget att rapportera från regionalt MBL/AMK på NOA då ingen deltagare som deltagit i 
mötet är närvarande vid dagens möte.  
Det flaggas för bristande resurstilldelning för lokalförsöjningen vid NOA, vilket om det inte 
tas om hand riskerar att ge längre gående konsekvenser.   
Frågan om bemanningstrukturen vid KC-enheterna tas upp. Stor personalomsättning är ett 
kontinuerligt problem. Förslag har lagts om införande av befattningen ”operatör” för 
anställda vid KC-funktionen. Frågan lyfts till avdelningsmivå inom ST.  
 
En ny riskbedömning har gjorts på Utlandsenheten i Norrköping. Allvarliga risker har 
identifierats som bör tas om hand av skyddsorganisationen. 
 
Fredrik Bergman uppdaterar om AMK/MBL vid DUA. På grund av begränsad 
resurstilldelning är utvecklingen svårbedömd. Planer på att öppna filial i Linköping riskerar 
att skjutas upp. Andelen konsultkontrakt vid DUA ses av samma skäl över.  
 
Anna Ahnlund uppdaterar om relevanta frågor vid HR-funktionen. Det diskuteras hur 
frekvent AMK ska hållas. STs hållning är att månatliga AMK ska hållas.    
 
§ 5  Internt arbete sektion syd – godkännande av valda skyddsombud 
 
Inga val har rapporterats föregåenda månad.  
SO under tiden fram till nästa sektionsstyrelsmöte i augusti konfirmeras per e-post. 
 
§ 6   Värvning och medlemsvård 
     

 Öppet hus 
Rapporter avläggs om genomförandet av Öppet Hus i Malmö, Norrköping och Växjö 
då medlemmar gavs möjlighet att lyfta frågor till sektionsstyrelsen och möjlighet till 
individuell rådgivning. 
Ansvarig för värvning och medlemsvård ges i uppdrag för uppföljning vid kommande 
sektionsstyrelsemöte att ge förslag på hur ett större deltagande vid Öppet Hus kan 
främjas. Det föreslås även att vi ser över hur AO kan involveras mer i Öppet Hus 
aktiviteten.       

   

 Aktiviteter 
Lunchföreläsningar har genomförts i Malmö, Norrköping och Växjö. I Norrköping 
deltog 24 personer, I Malmö 10 och i Växjö 5.   
Nya lunchföreläsningar planeras under hösten.  
Sanna Norblad informerar om avdelningsstyrelsen arbete att anta en ny 
värvningsplan som sektionen behöver ta i beaktande. Aktiviteter för 
chefsmedlemmar i ST bör också diskuteras i sektionen.     

 

 Nya förslag 
Inga anmälda.  

 
 
§ 8    Övrigt att rapportera 
 

 Avdelningsstyrelsen och förbundet 
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Sanna Norblad informerar om ämnen på dagordningen på avdelnings- och 
förbundsstyrelsenivån. Frågan om MBL-ordningen är fortsatt aktuell.  
Christer Blom uppdaterar om arbetet med årets lönerevision. Förberedande arbete 
görs i avvaktan på att det centrala avtalet är på plats.  
Sanna Norblad lyfter att Avdelningstyrelsen beslutat att titta på vad vi kan dra nytta 
av i arbetsmiljöprogrammet som las fram på STs Förbundsstämma i slutet av maj. 
En arbetsgrupp har tillsats för detta.  

 
§ 9  Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor anmälda.  
Henrik Andersen lyfter upplysningsvis att Tillståndsenhet 4 har tillkommit i Malmö med 
inriktning på förlängningar. AO och ersättare är valda för enheten.  
 
§ 11  Nästa möte 
 
Avstämningsmöte planeras den 17 augusti.  
Nästa sektionsstyrelsemöte ska hållas med fysisk närvaro och planeras att hållas i Växjö. 
Datum är ännu inte bestämt.   
 
§ 12  Mötets avslutande 
 
Mötet avslutas med reflektion om mötet och den egna arbetsmiljön.  
  
 
 
Vid protokollet:    Protokollet justeras:  
 
Henrik Andersen sekreterare  Fredrik Bergman 
          


